
Elnökségi ülés jegyzőkönyve Fehérvári Sakk Egyesület

Fehérvár SE elnökségi ülés

Helyszín: Székesfehérvár, Királykút Emlékház, emeleti tárgyaló
Időpont: 2022.09.02. 18:00-20:00

Jelen vannak: Papagorasz Takisz elnök (PT), Varga István alelnök (VI), Kiss Viktor (KV) és Fehérvári
István (FI) meghívottak, valamint Rabi-Nagy Dániel (RND), Somos Máté (SM), Szabó Lőrinc (SZL).

1.  Csire Bence (CSB) alelnök betegség miatt  távol  maradt.  Az elnök köszöntötte a megjelenteket
Örömét fejezte ki a megjelent érdeklődők láttán. Az ülés levezetését és a jegyzőkönyv vezetését az
elnök látta el.

2. Az új egyesületi erőlista kialakítására az elnökség (CS B. levélben) és a meghívottak előzetesen
írásban tettek javaslatot.  Ezt  a helyszínen megvitattuk. Végül kompromisszumos javaslat született,
amit  az  elnökség  elfogadott  (lásd  melléklet).  A  gyorsabban  fejlődő  fiatalokat  némileg  előnyben
részesítjük. Szeptember 5-éig kell bevinni a Magyar Sakkszövetség rendszerébe. Felelős: PT. 

3.  Az  elnök  ismertette  az  egyesület  pénzügyi  helyzetét.  Az  elnök  részletezte  az  idei  tervezett
egyesületi  kiadásokat és bevételeket. Megállapítható, hogy az egyesület  működésének fedezete a
szezon végéig (2023. június) biztosított, a szokásos kiadásokkal számolva.

Tudomásunkra jutott, hogy az önkormányzat októberben működési támogatási pályázatot ír ki a civil
szervezeteknek.  Max.  80  eFt  nyerhető,  megpályázzuk.  Felelős:  PT.  Továbbá  levélben  kérjük  a
polgármestertől  a  város  költségvetésében  szereplő  500  eFt  éves  FSE  támogatás  1.000  eFt-ra
emelését. Felelős: PT. Indok: a megnövekedett utazási távolságok az NB2 Asztalos csoportban, és a
megnőtt, egyesületi ifjúsági létszám miatti többletköltség.

Arról  tájékoztatott  a  fenntartó,  hogy  idén  terembérleti  díjat  még nem vezetnek  be.  Ha  ez  jövőre
megtörténik, rendkívüli támogatást kérünk az önkormányzattól. Ha nem adnak, más helyet kell majd
keresnünk.

Augusztus végén leadtuk az előző évi, 500 eFt-os önkormányzati támogatás elszámolását.

4. Az elnök előterjesztette a következő szezon szakmai programját. Az eddigi csapatvezetők tovább
vállalták, azaz NB2: Csire Bence, Megye 1: Szabó Lőrinc, Megye 2: szervezés alatt, Gyerekcsapat:
Fehérvári István. Köszönet érte! Igény esetén két 4-fős gyerekcsapatot indítunk a bajnokságban. 

A csapatvezetők joga, hogy kit hívnak be az egyes fordulókra, ifjúsági kérdésekben az oktató(k)tól
kérhetnek véleményt.

Körlevélben kell kihirdetni az egyesületi sakkoktatás megkezdését, időpontja október 5. Felelős: FI.
Meg kell  írni az oktatói megbízás(oka)t. Felelős:  PT.  Folytatódik a sakkoktatásunk az István Király
Általános Iskolában. Szerződés: PT. Reklámlevelet kell írni a város sakkos iskoláinak. Felelős: PT.

Az utánpótlás számára három U1600-as versenyt tervezünk, az elsőt idén november 26-27-én, majd
januárban és májusban. Versenykiírást készít: PT.

Az elnökség az NB2-es csapat számára a 3. hely elérését tűzte ki. Ha elérjük (vagy túlteljesítjük), a
játékosok  nettó  2  eFt  pontpénzt kapnak.  Ha  nem,  akkor  a  legjobb  pontszerzőt  és  legjobb
teljesítményt bruttó 10-10 eFt-tal díjazzuk. A többi csapatunkat ez nem érinti.

Felmerült  az,  hogy  az  egyesület  tagjai  időnként  on-line  kapcsolatban (Teams,  Skype,  stb)
tarthatnának közös játszma-megbeszélést, elemzést. Az elnökség szeretne információt kapni ennek
megvalósíthatóságáról (javasolt szoftver, elérési korlát, költség, titkosság). Felelős: SM.

5. Információk, reklám. Egyre többen a honlapunkon és facebookunkon át jutnak el hozzánk. Fontos
feladat  a  frissen  tartása.  Ki  kell  tenni  a  megyei  egyéni  bajnokság  végeredményét  és  az  NB2-es
sorsolásunkat.  Felelős:  VI.  Az  egyesületi  informálásban  alapkövetelmény  az  elektronikus  levelek
fogadása. Ezt jelezzük az új belépők számára is.

Székesfehérvár, 2022.09.02.

Összeállította: Papagorasz Takisz
FSE elnök

A jegyzőkönyv hitelességét igazolja:
Varga István
FSE alelnök


